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INTERPLACJA RADNEGO 

 

I. Zwracam się do Pana Burmistrza z wnioskiem o zbadanie okoliczności likwidacji 

przez ZGKiM wiaty śmietnikowej zlokalizowanej przy ul. PCK 2b. 

ZGKiM poinformował mieszkańców ogłoszeniem wywieszonym na klatkach schodowych, że 

w powodów sanitarnych likwiduje śmietnik w w/w lokalizacji z dniem 15 marca 2012. 

Jednocześnie wskazał nowy śmietnik dla mieszkańców budynków Bankowa 15-17 i Bankowa 

19 przy posesji Bankowa 25. 

Chciałbym prosić o zbadanie następujących zagadnień: 

1. Jakie są te względy sanitarne? Czy wynika to z bliskości placu zabaw? Jeżeli tak, to 

czy ZGKiM szukał innych form rozwiązania problemu zamiast likwidować śmietnik? 

2. Czy ZGKiM prowadził jakiekolwiek konsultacje z mieszkańcami w tej sprawie, czy 

tylko ograniczył się do poinformowania ogłoszeniem o zmianach lokalizacji 

śmietnika? 

3. Czy jest prawdą, że mieszkańcy partycypowali w kosztach budowy wiaty dla 

likwidowanego śmietnika? Jeżeli tak, to w jaki sposób ZGKiM planuje 

zrekompensować tym mieszkańcom poniesione koszty? 

4. Czy ZGKiM rozważał lokalizację śmietnika bliżej posesji Bakowa 15, 17,19 tak, aby 

mieszkańcy tych budynków mieli bliżej? 

 

Z poważaniem 


